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TAMMIKUU 

Tammikuussa hallitus kokousti ensimmäisen kerran ja vahvisti jokaisen hallituslaisen toimenkuvat. 

Hallituksen järjestäytymiskokous pidettiin 15.1.2021. 

Uusi hallitus järjestäytyi ja jakoi tehtävänsä hallitukseen valittujen kesken seuraavasti: 

Puheenjohtajaksi Vappu Vuori, varapuheenjohtajaksi ja työelämä- sekä 

hyvinvointivastaavaksi Laura Koivisto, rahastonhoitajaksi Lauri Suojanen, sihteeriksi 

ja tietosuojavastaavaksi Pinja Tervonen, tiedottajaksi Siiri Lehtinen, liikuntavastaavaksi 

Niklas Gummerus, koulutuspoliittiseksi vastaavaksi Ida Kettuoja, 

yrityssuhdevastaavaksi Loviisa Rantala, projektivastaaviksi Maria Saita ja Elmo 

Paloniemi. 

Toimenkuvat vahvistettiin ja ne löytyvät vuoden 1. pöytäkirjasta. 

Hallituksen järjestäytymiskokouksessa vaihdoimme tilinkäyttöoikeudet vanhalta 

hallitukselta uudelle. Keskustelimme vuoden ensimmäisestä kahvihetkestä, 

helmisitseistä, hikoiluista, kevään excursiosta sekä peruuntuneista 

Hallintotieteilijäpäivistä 2021. Oppiainevastaavien ja jaostojen haku on auki 17.1. asti. 

Kokouksessa päätimme, että Hallarit hikoilee -haasteisiin osallistumalla voi kerätä 

haalarimerkkiin oikeuttavia hikoilukertoja. Päätimme myös vaihtaa salasanat heti, kun 

edellisen hallituksen jäsenet eivät enää tarvitse tilejämme. 

Wiktoria Ripatti toimi Vaasan yliopiston ylioppilaskunnan Hallinnoijien 

hallituskummina vuonna 2021. Myönsimme puhe- ja läsnäolo-oikeuden 

kokouksiimme VYY-kummillemme Wiktoria Ripatille. 

Hallituksen kokous 15.1. 

• Päätettiin hallituslaisten pestijako ja jokaisen toimenkuvat vahvistettiin. 

• Päätettiin siirtää yhdistyksen tilinkäyttöoikeudet, verkkopankkitunnukset ja maksukortti 

edellisiltä hallituslaisilta tämän vuoden toimijoille. 

• Päätettiin pitää vuoden ensimmäinen kahvihetki 26.1. klo 15—16 Zoomissa ja päätettiin 

palkinnoksi kahvihetkeen yksi 15 euron arvoinen Wolt-lahjakortti. 

• Päätettiin uudistaa Hallarit hikoilee -konseptia vallitsevan koronavirustilanteen vuoksi. 

Päätettiin järjestää ensimmäinen hikoilu haasteen muodossa, missä teemana oli talvia 

ktiviteetit. 

• Päätettiin pitää hallituspaidoissa ministeriteema ja samanlainen sininen paitamalli kuin 

aiempina vuosina. 

• Päätettiin hallituksen esittäytymisestä Instagramissa viimeistään helmikuussa. 

Tammikuussa Hallarit hikoilee -konseptia uudistettiin etäaikaan sopivammaksi ja aloitettiin 

yhteistyökumppaneiden tavoittelu ja aiempien sopimusten uusiminen. Hallitus osallistui VYY:n  



 

 
 

järjestöseminaariin ja Tutti ry:n lumenveistoihin. Lisäksi järjestimme yhden kahvihetken ja Hallarit 

hikoilee -haasteen. Puheenjohtaja Vappu tapasi ainejärjestöjen puheenjohtajia, ja he kokoustavat   

säännöllisesti kuukausittain. Lisäksi hallituslaisia osallistuu pitkin vuotta erilaisiin heidän pestejään 

koskeviin kokouksiin, kuten Edunvalvontavaliokunnan (EVVK) kokouksiin ja Student Forumeihin. 

VYY:n järjestöseminaari 25.1. 

Jokainen hallituslainen osallistui VYY:n järjestöseminaarissa omaa pestiään koskeviin 
koulutuksiin. Seminaarissa saimme hyödyllisiä ohjeita ja vinkkejä oman pestimme 
kehittämiseen. 

Kuukauden kahvihetki 26.1. 

Kahvihetkessä uusi hallitus esittäytyi jäsenistölle. Osallistujia oli 6—8 hallituksen lisäksi. 

Tutti ry:n lumenveistot 25.—31.1. 

Osallistuimme lumenveistoihin, jotka järjestettiin tänä vuonna somehaasteena. 
Veistoksen teemaksi tuli Hallarit <3 Tutti, mutta valitettavasti emme saaneet voittoa 
haasteesta. 

Hallarit hikoilee 22.—31.1. 

Hallarit hikoili ensimmäistä kertaa keväällä itsenäisesti suoritettavan Talvihaasteen 

merkeissä. Osallistujia oli yhteensä 22, joista 13 suoritti haasteen kokonaan. 
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HELMIKUU 

Helmikuussa valittiin vuoden 2021 oppiainevastaavat ja jaostojen jäsenet. Valitsimme myös 

Hallinnoijien yhdenvertaisuusvastaaviksi projektivastaavat Maria Saitan ja Elmo Paloniemen. 

Haalariprojektin yhteistyökumppaneiden tavoittelu aloitettiin ja tilattiin hallituslaisille hallituspaidat. 

Helmikuussa järjestettiin Tutti ry:n kanssa yhteiset etäsitsit, jotka onnistuivat hyvin. Pidettiin 

kahvihetki ja seuraava Hallarit hikoilee -haasterata. Lisäksi hallitus tapasi dekaania, maisteriohjelman 

ja kandiohjelman ohjaajia sekä hallintotieteiden koulutusvastaavaa koulutusuudistuksen tienoilta. 

Hallituksen kokous 1.2. 

• Päätettiin pitää helmisitsit 18.2. yhdessä Tutin kanssa etäyhteyden välityksellä Zoomissa. 

• Päätettiin, että yrityssuhdevastaava Loviisa saa valita parhaan tarjouksen hallituspaitoja 

koskien ja tilata paidat. 

• Päätettiin pitää helmikuun kahvihetki 25.2. klo 14—15 Zoomissa. 

• Päätettiin valita projektijaostoon 4 henkilöä. Jaostoon valittiin Pilvi Heikkilä, Annamari 

Kuusisto, Nea Irri ja Hanna Koski. 

• Päätettiin valita Teemu Harjuhaahto yrityssuhdejaostoon. 

• Päätettiin oppiainevastaaviksi aluetieteeseen Emilia Virtanen, julkisjohtamiseen Henri 

Miettinen, sosiaali- ja terveyshallintotieteeseen Joel Järvensivu ja julkisoikeuteen Sonja 

Vieristö. 

• Päätettiin Hallinnoijien yhdenvertaisuusvastaaviksi eli hyviksiksi projektivastaavat Maria 

Saita ja Elmo Paloniemi. 

 

• Päätettiin, että Hallarit hikoilee -haalarimerkkiin oikeuttavien hikoilukertojen kerääminen 

nollaantuu lukuvuosittain ja alkaa uudestaan syksyisin. 

• Päätettiin järjestää helmikuun hikoilu QR-koodiradan merkeissä ja myöntää voittajalle 15 

euron arvoinen Wolt-lahjakortti. 

• Päätettiin avata haku viestintäjaostoon 1—2 henkilölle 8.2.—14.2. väliselle ajalle. 

• Päätettiin alkaa uudistamaan nettisivuja. 

Lisäksi hallitusesittelyt alkoivat 1.2. Instagramissa ja päättyivät 12.2. 

Hallituksen kokous 16.2. 

• Päätettiin pitää yhdistyksen kevätkokous keskiviikkona 10.3. klo 16.15 alkaen Zoomissa. 
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• Päätettiin Hallinnoijat ry 38 v. cocktailtilaisuuden päivämääräksi 5.11.2021. 

• Päätettiin hyväksyä hallituspaitoja koskeva tarjous Roach Oy Ab:lta. 

• Päätettiin järjestää hyvinvointikahvihetki yhdessä opintopsykologi Ray Ohtosen kanssa 3.3. 

klo 14. 

• Päätettiin laajentaa collegevalikoimaa eri väriseen collegeen sinisen collegen lisäksi ja tarjota 

postitusmahdollisuus collegeille. 

• Päätettiin valita Niko Vainio nettisivujemme uudistamisesta vastaavaksi toimihenkilöksi. 

Lisäksi helmikuussa hallitus sai perehdytyksen Kide.appiin, osallistui VYY:n vuosijuhlasitseille ja 
lähetti videotervehdyksen etänä järjestettyyn VYY:n vuosijuhlien iltajuhlaan. Laadimme 
yhteistyösopimuksen SYY-Wasan kanssa ja uusimme yhteistyösopimuksia. 

Hallarit hikoilee QR-koodirata 16.—24.2. 

Vuoden toinen hikoilu järjestettiin itsenäisesti suoritettavan QR-koodiradan avulla. 

Osallistujia oli yhteensä 17, joista kaikki rastit suoritti 4 henkilöä. Vähintään 3 rastia 

suoritti 13 henkilöä, ja he saivat hikoilupisteen. Haasteeseen osallistuneiden kesken 

arvottiin yksi Wolt-lahjakortti. 

Hallinnoijat x Tutti Vain opiskelijaelämää -etäsitsit 18.2. 

Järjestimme yhdessä Tutti ry:n kanssa etäsitsit, joiden teemana oli Vain 

opiskelijaelämää. Sitsit onnistuivat kokonaisuutena hyvin ja osallistujia oli mukavasti. 

VYY:n vuosijuhlasitsit 19.2. 

Hallitus osallistui etänä järjestetyille VYY:n vuosijuhlasitseille 

 

VYY:n vuosijuhlakulkue 20.2. 

Hallinnoijat edustivat VYY:n vuosijuhlakulkueessa. Hallinnoijien lippua kantoivat 

hallituslaiset Laura ja Ida. 

VYY:n etävuosijuhlaseremonia 20.2. 

  

Hallitus lähetti etätervehdyksen VYY:n vuosijuhlaseremoniaan. 

Helmikuun kahvihetki 25.2. 

Helmikuun kahvihetki järjestettiin Zoomissa torstaina 25.2. klo 14—15. Kahvihetkessä 

arvottiin QR-koodiradan osallistujista Wolt-lahjakortin voittaja.  
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MAALISKUU 

Maaliskuun aikana avattiin jäsenistölle yhdistyksen collegepaitojen ja kangaskassien myynti sekä 

tilattiin ja jaettiin colleget. Järjestettiin ensimmäinen Hallarit voi Hyvin -hyvinvointitapahtuma 

etäkahvien merkeissä opintopsykologi Ray Ohtosen kanssa ja kesätöiden hakuvinkki-illan 

Hallinnoijien alumnien kanssa Zoomissa. Yhdistyksen kevätkokous pidettiin Zoomin välityksellä ja 

osallistuimme CoMedian C-Laneille. 

Hallituksen kokous 1.3. 

• Päätettiin hyväksyä VOASin yhteistyösopimus haalariprojektia koskien ja YKAn 

avustussopimus, johon kuuluu avustukset haalariprojektiin ja koko vuoden toimintaan. 

• Päätettiin myöntää toiminnantarkastajille 10 euron arvoiset kiitospullot. 

• Päätettiin siirtää H-Pong Party syksyyn koronavirustilanteen vuoksi. 

• Päätettiin pitää maaliskuun kahvihetki 16.3. klo 15—16 Zoomissa. 

• Päätettiin järjestää EU-tiedottajien kanssa työelämätapahtuma 13.4. klo 14 Zoomissa. 

• Päätettiin tuoda vanha jäsenrekisteri kokonaisuudessaan Kide.appin palvelimelle. 

• Päätettiin collegeille ja hupparille jäsen ja ei-jäsen hinnat sekä postituksen hinta. Päätettiin 

avata collegemyynti viikolle 10. 

• Päätettiin avata kevään palautekysely 15.3.—1.4. ja arpoa 15 euron arvoinen Wolt-lahjakortti 

vastanneiden kesken. 

• Päätettiin myöntää nettisivutoimihenkilölle 50 euron arvoinen lahjakortti Alkoon kiitokseksi 

nettisivujen uudistamisesta. 

Hallarit voi Hyvin -tapahtuma 3.3. 

Järjestettiin hyvinvointikahvit yhdessä opintopsykologi Ray Ohtosen kanssa. 

Osallistujia oli 10—20 Zoomissa. 

Hallinnoijien alumnien vinkit kesätöihin 3.3. 

Järjestettiin kesätyöilta Zoomissa yhdessä kahden Vaasan hallintotieteiden alumnin 

Aleksi Koiviston ja Nora Laikolan kanssa. Tapahtuma oli erittäin pidetty. 

Hallinnoijien kevätkokous 10.3. 

Yhdistyksen kevätkokous pidettiin Zoomissa klo 16.15 ja jäsenistöstä osallistujia oli 11 

henkilöä. Kokouksessa vuoden 2020 hallitukselle myönnettiin vastuuvapaus ja saatiin 

myös ponsi akateemisen lipun hankinnasta. Lisäksi hyväksyttiin vuoden 2020 

toimintakertomus ja tilinpäätös ja päätettiin pitää jäsenmaksu samana 20 € kuin 

aiempana vuonna. 
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CoMedian C-Lanit 10.3. 

Hallitus osallistui etänä järjestetyille C-Laneille, joissa fiilis oli hyvä erilaisia pelejä 

pelatessa. 

 

Maaliskuun kahvihetki 16.3. 

Pidettiin maaliskuun kahvihetki Zoomissa klo 15—16 ja pelattiin Among us -peliä. 

Maaliskuussa pidettiin myös somepalaveri Hallinnoijien somettamisen yhteisistä linjoista. Otettiin 

hallituskuvat sekä kuvattiin myös jaostot ja oppiainevastaavat. Lisäksi hallituslaiset osallistuivat 

VYY:n järjestämiin tietoturvakoulutuksiin ja osa hallituslaisista siivosi HalHuoneen ja teki tavaroista 

inventaarion. 

Hallituksen kokous 16.3. 

• Hyväksyttiin Fontana Clubin kanssa tehty yhteistyösopimus. 

• Päätettiin kuvata syksyn H-Pongiin valmisteleva mainosvideo. 

• Päätettiin järjestää projektijaoston kanssa yhteistyössä MasterChef Vaasa -etätapahtuma, jossa 

tehdään sushia yhdessä. Tapahtuma pidettiin 25.3. klo 18. 

• Päätettiin avata 1—2 cocktailvastaavan haku. 

• Päätettiin järjestää hallintotieteilijöiden yhteiset etäsitsit Remburssin ja Staabin kanssa 9.4. klo 

18 alkaen Zoomissa. Teemana oli kunta ja kaupunki. Päätettiin myös myöntää sitseille 15 

euron Wolt-lahjakortti. 

• Päätettiin allekirjoittaa kaikille opiskelijajärjestöille jaettu, Suomen hallitukselle suunnattu 

kannanotto opiskelijoiden hyvinvointia koskien. 

Lisäksi järjestettiin maaliskuun hikoilu parijumppahaasteen muodossa. Hallituksesta valittiin 

somepalaverissa sometiimi, joka kokousti maaliskuussa kaksi kertaa ja loi somesuunnitelmaa ja 

julkaisupohjia valmiiksi. Maaliskuussa alettiin suunnitella jo fuksijulkaisun uudistamista ja tulevan 

etäwapun tapahtumia. Osa hallituslaisista osallistui myös SYY-Wasan järjestämälle etäexcursiolle 

Digi- ja väestötietovirastoon. 

Warrantin Speed Friending 22.3. 

Warrantti järjesti Speed Friending -etätapahtuman, jossa muiden ainejärjestöjen 

projektivastaavat avustivat myös yhden tapahtumanumeron verran. Myös osa 

hallituslaisista osallistui tapahtumaan, joka oli onnistunut kokonaisuus ja houkutteli 

paljon osallistujia etäaikana. 

MasterChef Vaasa 25.3. 

Projektijaoston ja projektivastaavien yhdessä järjestämä etätapahtuma, jossa tehtiin 

sushia. Tapahtuma onnistui hyvin ja sushin teko onnistui. 
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Hallituksen kokous 29.3. 

• Päätettiin pitää huhtikuun simahetki 20.4. klo 15 Zoomissa. 

• Päätettiin järjestää kaksi vapputapahtumaa osana VYY:n etäwappua, etäapprot 

yhteistyössä muiden ainejärjestöjen kanssa sekä Karnevaalisitsit CoMedian kanssa. 

• Päätettiin valita Hallinnoijat ry:n cocktailtilaisuusvastaaviksi Emilia Tomminen ja 

Aurora Ojala. 

• Päätettiin kysyä Fiksuruokaa yhteistyökumppaniksi. 

• Päätettiin aktivoida kaikkien vuoden 2016 jälkeen liittyneiden jäsenten jäsenyydet 

Kide.appissa. 

• Päätettiin myöntää kannattajajäsenille samat edut kuin varsinaisille jäsenille. 

• Päätettiin jakaa Contact Forumista voitettuja kahvipaketteja collegejaon yhteydessä 

jäsenistölle. 

• Päätettiin osallistua VYY:n kävelyhaasteeseen ja liittää seuraavan hikoilun haasteen 

yhteyteen. Päätettiin myöntää eniten kävelleelle jokin palkinto, jos se on tapahtuman 

järjestäjien puolesta ok. 

• Päätettiin hankkia lisää tilaa C-Paneliin nettisivujen uudistamista varten. 

 

Maaliskuussa perustettiin myös Hallinnoijien VeriRyhmä SPR:lle ja kutsuttiin muut ainejärjestöt 

leikkimieliseen verenluovutuskilpailuun. Lisäksi ainejärjestötilojen tiladatan keräys suoritettiin 

loppuun ja siitä alettiin keskustelemaan muiden järjestöjen kanssa. Vappu ja Laura kuvasivat 

onnitteluvideon Remburssi ry:n vuosijuhlille ja esiteltiin oppiainevastaavat Instagramissamme. 

Nettisivutapaaminen 30.3. 

Osa hallituksesta tapasi nettisivutoimihenkilö Nikoa ja keskustelimme uusien 

nettisivujen sisällöistä ja ulkoasusta. Suunnittelimme myös vuoden fuksijulkaisun 

toteutusta. 

Collegeiden jakotilaisuus 30.3 

Järjestimme tilatuille collegeille ja huppareille jakotilaisuuden Olympian kerhotilassa 

klo 16—18. Kaikki tilatut tuotteet noudettiin. Jaoimme myös Contact Forumista 

voitettuja kahvipaketteja jäsenistölle ja myytiin haalarimerkkejä. 
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HUHTIKUU 

Huhtikuussa järjestettiin hallintotieteilijöiden yhteiset etäsitsit yhdessä Remburssin ja Staabin kanssa. 

Järjestettiin työelämätapahtuma Hallarit & EU: Uramahdollisuuksia yhdessä EU-tiedottajien kanssa. 

Lisäksi osa hallituslaisista osallistui SYY-Wasan järjestämisvastuulla olleelle etäecxursiolle Länsi- ja 

Sisä-Suomen Aluehallintovirastoon. Huhtikuussa Vappu tapasi yhdessä muiden ainejärjestöjen 

puheenjohtajien kanssa yliopiston rehtoraattia ja Ida osallistui Student Forumeihin ja 

edunvalvontavaliokunnan kokouksiin 

Hallituksen kokous 13.4. 

• Päätettiin myöntää yhteistyönä saatu Esa Holkon 60 minuutin hierontalahjakortti 

kävelyhaasteen voittajalle. 

• Päätettiin järjestää Wappurastit yhdessä muiden ainejärjestöjen kanssa 23.4—1.5. välisenä 

aikana. 

• Päätettiin lahjoittaa 100 euroa Nyyti ry:lle, jos Hallinnoijat voittavat ainejärjestöjen välisen 

leikkimielisen verenluovutuskilpailun. 

• Päätettiin kuvata H-Pongin mainosvideo. 

• Päätettiin siirtää Divide et impera -haaste myöhemmälle ajankohdalle. 

• Päätettiin osallistua VYY:n kävelyhaasteeseen myös kuukauden mittaisella haasteella. 

Kevään palautekysely 15.3.—1.4. 

Palautekyselyyn saatiin 36 vastausta ja heistä 33 osallistui Wolt-krediittien arvontaan. 

Ida suoritti arvonnan Wolt-lahjakortista palautekyselyyn vastanneiden kesken. 

Remburssi Ry:n etävuosijuhlat 5.4. 

Vappu Vuori ja Laura Koivisto kuvasivat onnitteluvideon Remburssi ry:n vuosijuhlille. 

Kunta ja kaupunki -sitsit 9.4. 

Yhteiset etäsitsit Remburssin ja Staabin kanssa. Osallistujia oli linjoilla karkeasti 

arvioituna noin 140. 

Hallarit & EU: Uramahdollisuuksia 13.4. 

Järjestettiin työelämätapahtuma kahden EU-tiedottajan kanssa, ja he kertoivat meille 

omat uratarinansa ja hallintotieteiden opiskelijoiden uramahdollisuudet EU:ssa. 

Osallistujia oli noin 40 hallituslaiset mukaan luettuna. 

Huhtikuun simahetki 20.4. 

Järjestettiin huhtikuun simahetki Zoomissa. Simahetkessä pelailtiin piirrä & arvaa peliä 

vappuaiheisilla sanoilla Scribbl.iossa. 

Hallituksen kokous 29.4 
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• Päätettiin lähteä järjestämään vuoden 2022 Hallintotieteilijäpäiviä Vaasassa alkuvuodesta 

2022. 

• Päätettiin aloittaa viime vuoden HTP-tiimiläisten ja tiiminvetäjien kartoittaminen ja ottaa 

yhteyttä Remburssin ja Staabin toimijoihin sekä lisätä sopimukseen koronaa koskeva kohta 

sekä tapahtuman järjestämisen uudelleentarkastelua koskeva kohta syksylle. 

• Päätettiin hankkia akateeminen lippu. 

• Päätettiin hyväksyä Kuntalehden kanssa tehty sopimus haalariprojektia varten. 

• Päätettiin etsiä muovi- tai emalimukien tilausmahdollisuutta lisätäksemme Hallinnoijien 

tuotemyyntiä. 

• Päätettiin myöntää 15 euron arvoinen Wolt-lahjakortti Karnevaalisitsien pukukilpailun 

voittajalle. 

• Päätettiin sijoittaa seuraava hikoilu VYY:n kävelyhaasteen yhteyteen aiemmasta poiketen vain 

yhden viikon ajaksi ajalle 10.5.—16.5. Päätettiin, että kaikki, jotka kävelevät vähintään 10 

kilometriä tuon ajan aikana ovat mukana Esa Holkon lahjakortin arvonnassa. 

Huhtikuussa kuvattiin hallituslaisten esittelyvideopätkät fuksijulkaisun videoon ja saavutettiin 

haalariprojektin minimi sponsorimäärä. Osallistuttiin VYY:n EtäWappuun kahdella tapahtumalla ja 

julkaistiin H-Pongin mainosvideo. Pidimme hallituksen iltakoulun ja tapasimme dekaania ja 

koulutusohjelmavastaavia. Ida ja Laura olivat kertomassa tutoreille Hallinnoijista VYY:n 

tutorkoulutuksissa. 

Hallintotieteiden tutoreiksi VYY:n tutorprojektiin valittiin Nea Miettinen, Laura Karppinen, Pilvi 

Heikkilä, Viola Haveri, Eetu Valtiala, Oskari Levänen, Niklas Gummerus, Kristian Hassi ja Onni 

Puutio. 

Hallituksen iltakoulu 18.4. 

Hallitus kokoontui iltakouluun, jossa keskusteltiin mm. hallituksen sisäisestä 

viestinnästä ja ponsiehdotuksesta. 

Tapaaminen opetushenkilökunnan kanssa 19.4. 

Tapasimme hallintotieteiden henkilökunnan kanssa ja keskustelimme mm. 

koulutusuudistuksesta sekä opiskelijoiden antamasta palautteesta. 

Karnevaalisitsit 30.4. 

Järjestimme yhdessä CoMedian kanssa Wappuputkinnon päättäneet etäsitsit. 

Osallistujia oli arvioilta 130—150, sillä kaikki 130 haalarimerkkiä myytiin. 
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TOUKOKUU 

Toukokuussa hallitus esitteli Hallinnoijia tutoreille etätutorkorruptiossa, Ida selvitti filosofian 
opintojen tulevaisuutta ja hikoiltiin VYY:n kävelyhaasteen yhteydessä. Osa hallituksesta tapasi 
nettisivutoimihenkilö Nikoa nettisivujen viimeistelyn osalta. Fuksijulkaisu julkaistiin toukokuussa 
uusien nettisivujen julkaisun yhteydessä. Puheenjohtaja Vappu osallistui ainejärjestöjen 
puheenjohtajien kokouksiin ja Student Forumeihin. 

Hallituksen kokous 13.5. 

• Päätettiin lähteä mukaan ainejärjestöjen yhteiseen yhteistyöalennukseen Vaasa Karting Oy:n 

kanssa kesän ajaksi. 

• Päätettiin uusia Wasamoven yhteistyösopimus. 

• Päätettiin varata ekan illan bileitä varten kaksi eri tilaa. 

• Päätettiin poistaa tenttiarkisto kokonaan nettisivuilta ja lähteä kokoamaan tenttiarkistoa ihan 

alusta. 

• Päätettiin avata kesätyöpaikasta tai harjoittelupaikasta kertovien kesäsomettajien haku. 

Kevään tutorkorruptio 5.5. 

Järjestimme etäyhteydellä Zoomissa tutorkorruption, jossa kerroimme Hallinnoijista ja 

Hallinnoijien toiminnasta. 

Hengailuilta VYY:n hallituksen kanssa 24.5. 

Hallituslaiset tutustuivat ja hengailivat VYY:n hallituksen kanssa Zoomissa. 

Hallituksen kokous 27.5. 

• Päätettiin poistaa MobilePay käytöstä yhtenä maksuvälineenä ja ostaa iZettlen maksupääte. 

• Päätettiin valtuuttaa Lauri Suojanen hankkimaan ansiomerkit, akateemista nauhaa ja 

akateemisen lipun sekä tilaamaan lisää haalarimerkkejä kesän aikana. 

• Päätettiin hyväksyä Fontanan kanssa tehtyyn yhteistyösopimukseen tehty sopimusmuutos 

jäsenistön sisäänpääsyhinnasta ennen klo 00. 

• Päätettiin hyväksyä Hallintoakatemian kanssa tehty yhteistyösopimus. 
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• Päätettiin aloittaa lähiexcursion suunnittelu Tampereelle viikolla 40. 

• Päätettiin valita 5 kesäsomettajaa hakijoiden joukosta. 

Toukokuun kokouksissa suunniteltiin syksyn tapahtumia pitkälle ja keskusteltiin hallituksen 
päätavoitteiden toteutumisesta ja hallituksen sisäisistä palautteista. Kesäsomettajiksi valittiin Armi 
Hoppu (KELA), Aura Sipura (Fimea), Siiri Lehtinen (Valvira), Vappu Vuori (Helsingin kaupunki), 
Aurora Ojala (Wärtsilä) ja Roosa Kesonen (Vaasan kaupunki). 

Hallitus sopi virkistäytymisviikonlopusta Niklaksen mökillä syyskuussa. 

Hallitus jäi kesälomalle ja palasi takaisin kokoustamaan heinäkuun lopussa. 

KESÄKUU 

Hallitus lomaili kesäkuun ajan. Kesäsomettajat esittelivät työtehtäviään Hallinnoijien Instagramin 

storyissa. 

HEINÄKUU 

Heinäkuussa Vappu, Laura, Ida ja Elmo kokoustivat Tuudon kanssa sovelluksesta. Lisäksi 

projektivastaavat suunnittelivat jo tulevia fuksitapahtumia ja mm. varasivat tiloja tapahtumia varten. 

Loviisa hoiti haalariprojektia ja pyysi tarjousta opiskelijahaalarit.fi-nimiseltä yritykseltä. Laura teki 

videoesittelyn Hallinnoijat ry:stä kansainvälisten opiskelijoiden Moodle-alustalle. Kesän aikana Lauri 

tilasi lisää haalarimerkkejä ja selvitti ansiomerkkien ja akateemisen lipun hankintaa. 

Hallituksen kokous 28.7. 

• Päätettiin hyväksyä SYY-Wasan ja VOASin yhteistyösopimukset cocktailtilaisuutta 

koskien. 

• Päätettiin tutustua Social Sportsin kirjalliseen sopimukseen ja hyväksyä se, jos sopimus 

on hyvä. 

• Päätettiin tilata haalarit opiskelijahaalarit.fi -yritykseltä. 

• Päätettiin haalarien hinnaksi 25 euroa. 

• Päätettiin järjestää haalarien sovitus perjantaina 27.8. porrastetusti kampuksella. 

• Päätettiin selvittää sisäänpääsy hallariaisten jatkopaikkana toimivalle Fontana clubille, 

sillä Warrantilla on tapahtuma Fontanassa tuolloin. 

• Päätettiin pitää syksyn ensimmäinen hikoilu tiistaina 14.9. alustavasti klo 17. Teemana 

pihapelit. 
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• Päätettiin hyödyntää hikoiluissa tutorprojektin fukseille suunnattua sporttipassia ja 

järjestää ensimmäinen hikoilu yhteistyössä sporttipassin kanssa. 

• Päätettiin, että aletaan kokoamaan Trelloon tiedotukseen liittyvät tehtävät ja kuka niistä 

on vastuussa. 

• Päätettiin aloittaa kuvapankin kerääminen syksyn tapahtumista. 

• Päätettiin kysyä opetushenkilökuntaa yhteistyöhön tenttiarkiston kokoamista varten. 

• Päätettiin järjestää tutoreiden korruptio maanantaina 23.8. klo 19. 

 

ELOKUU 

Elokuussa suunniteltiin tulevien fuksitapahtumien terveysturvallista järjestämistä ja rykelmäjaon 

toteutumista Hallinnoijien tapahtumissa. Liikuntavastaava Niklas tapasi CoMedian liikuntavastaavaa 

yhteistyöhikoiluiden tiimoilta. Laura kokousti Hallintotieteilijäpäivistä vastuussa olevan Roosan 

kanssa tapahtuman järjestämisen etenemisestä sekä tapahtumaa koskevista sopimusmuutoksista. 

Hallituksen kokous 17.8. 

• Päätettiin korjata Kide.appiin jäsenyyden ja kannattajajäsenyyden hinnaksi 20 euroa, johon 

lisätään 40 sentin Kide.appin komissio. 

• Päätettiin myöntää 300 euroa hallituksen virkistäytymiseen. 

• Päätettiin kysyä, onko VAMOKin saunatilan 7 vuorokauden peruuttamisehto ehdoton 

takaraja. Jos on, päätettiin perua tila ekan illan bileisiin. 

• Päätettiin säilyttää Elvanin varaus ekan illan bileisiin väljempien peruutusehtojen vuoksi. 

• Päätettiin, että emme varaa tilaa alkusyksystä Fuksi 2020 -tapahtuman etkoja varten. 

 Päätettiin, että emme varaa tilaa vielä 27.10 järjestettäville haalarisitseille 

koronatilanteesta johtuen. 

• Päätettiin myöntää 70 euroa tutorkorruption tarjoiluihin ja kysyä tutoreilta, missä korruptio 

olisi hyvä järjestää. 

• Päätettiin järjestää virkaanastujaiset 24.9. Törstissä. Päätettiin lipun hinnaksi 17 euroa, 

johon kuuluu tarjoilut ja haalarimerkki.  Päätettiin kilpailuttaa collegetilaus ja muokata 

hupparia niin, että etupuolelle "Hallinnoijat" tekstin tilalle tulee logomme lehdykkä. 
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• Päätettiin hoitaa sekä haalarien että collegeiden postitukset Kide.appin kautta. Tutoreiden 

rastiralli 22.8. 

Loviisa, Maria ja Pinja osallistuivat tutoreiden rastiralliin ja pitivät tutoreille Aliasrastin, 

jossa arvuuteltiin vaasalaiseen opiskelijaelämään liittyviä sanoja. 

Tutoreiden korruptio 23.8. 

Tutoreiden korruptio pidettiin Puuvillan kerhohuoneessa ja tarjolla oli pitsaa ja herkkuja. 

Paikalla olivat lähes kaikki tutorit ja ilta meni hyvin. 

Fuksien epävirallinen ekan illan hengailu 25.8. 

Tutoreiden koronakaranteenista johtuen tutorprojektin fuksitapahtumat siirtyivät noin 

viikolla eteenpäin, minkä johdosta fuksien ekana iltana järjestettiin epäviralliset 

hengailut rykelmittäin. Hallitus jakautui fuksien rykelmiin siten, että kummassakin 

rykelmässä oli samat hallituslaiset koko illan. Hengailu sujui hyvin, vaikka sää ei 

suosinutkaan meitä. 

Elokuussa järjestettiin syksyn ensimmäinen Student Forum, johon osallistuivat Vappu, Ida ja Laura. 

Lisäksi Vappu, Elmo ja Maria osallistuivat VYY:n tapahtumakalenteri-infoon. 

 

 

Hallituksen kokous 26.8. 

• Päätettiin hankkia JBL Partybox On-The-Go -kaiutin ja valtuuttaa Lauri ostamaan sen. 

• Päätettiin hankkia ansiomerkit PinPops Oy:ltä heiltä saadun tarjouksen mukaisesti.  

Päätimme järjestää alkuperäisten ekan viikonlopun bileiden tilalle olympialaisten tyylisen 

leikkimielisen HallariHipat -tapahtuman. 

• Päätettiin olla yhteydessä Fontanaan hallariaisten jatkoista ja niiden mahdollisesta 

perumisesta VYY:n linjausten mukaisesti. 

• Päätettiin siirtää virkaanastujaisten tapahtuman julkaisua myöhemmälle. 

Haalareiden sovitus 27.8. 

Haalareita sovitettiin rykelmittäin porrastetusti klo 10—15 välillä. Sovitus 

ja haalareiden tilaus sujui hyvin ja myimme samalla myös kangaskasseja ja 

haalarimerkkejä. 

HallariHipat 28.8. 

Hallituslaiset järjestivät fukseille suunnatut HallariHipat tutorprojektin siirtyneiden 

fuksitapahtumien tilalle. Tapahtuma sujui hyvin ja fukseja oli mukavasti paikalla. 
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VYY ja ainejärjestöt kokoustivat yhdessä yliopiston turvallisuuspäällikön kanssa tapahtumien 

järjestämisestä kampuksella. Lauri tilasi ansiomerkit ja osti uuden kauittimen. 

Hallituksen kokous 31.8. 

• Päätettiin avata uusi tilausmahdollisuus haalareille 1.9.—2.9. väliselle ajalle. 

• Päätettiin hankkia HairCompanyn tarjoamalla 50 eurolla Hallariaisten 

voittajajoukkueelle ja rastinpitäjille palkinnot. 

• Päätettiin ilmoittaa Fontanaan, että emme voi järjestää yhteistyösopimuksen mukaisia 

Hallariaisten jatkoja koronavirustilanteen vuoksi. 

• Päätettiin siirtää virkaanastujaisten tapahtuman julkaisu 9.9., koska Aluehallintoviraston 

rajoitusten jatkumisesta 8.9. jälkeen ei ole vielä tietoa. 

• Päätettiin järjestää syyskuun kahvihetki tiistaina 21.9. klo 12—14 ulkotiloissa 

kampuksella.  Päätettiin, että fuksit eivät voi osallistua syksyn ensimmäiseen hikoiluun 

14.9., jotta rykelmät eivät sekoitu. 

• Päätettiin suunnitella uusi hikoilumerkki. 

• Päätettiin aloittaa hikoiluita koskeva yhteistyö CoMedian kanssa. 

• Päätettiin kerätä jatkossa jäsenet samaan jäsenrekisteriin Kide.appissa ja muuttaa 

nykyisen jäsenrekisterin nimeksi Hallinnoijat ry:n jäsenyys. 

• Päätettiin muuttaa tulevien jäsenten jäsenyyden keston 7 vuoteen, jonka jälkeen tiedot 

poistuvat automaattisesti Kide.appista, jos 6 vuoden jäsenyyden kestolle ei löydy 

perusteita.  Päätettiin poistaa Kide.appiin tuodusta jäsenrekisteristä kaikkien ennen vuotta 

2015 liittyneiden jäsenten tiedot. 

• Päätettiin pitää hallitusesittelyt Instagramissa hyvissä ajoin ennen syyskokousta. 

• Päätettiin pitää hallituksen iltakoulu sunnuntaina 12.9. klo 17. 

• Päätettiin tilata lisää kangaskasseja ennen collegemyynnin tilausta. 

• Elokuussa Ida osallistui syksyn ensimmäiseen kopokokoukseen ja oli yhteydessä VYY:n 

ja VY:n kanssa kampuksen käyttömahdollisuuksista syksyllä. 
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SYYSKUU 

Syyskuussa Ida osallistui kopokokouksiin, edunvalvontavaliokunnan kokouksiin (EVVK) ja Student 

Forumeihin sekä piti yhteyttä VY:n kanssa muun muassa kampuskehityksestä. Myös muut hallituslaiset 

osallistuivat halutessaan EVVK:siin ja Student Forumeihin. Vappu tapasi ainejärjestöjen 

puheenjohtajia säännöllisesti ja osallistui myös muihin VYY:n ja VY:n yhteistyötä vaativiin 

kokouksiin. Laura kokousti Roosan sekä Remburssin ja Staabin edustajien kanssa 

Hallintotieteilijäpäivistä. Loviisa teki haalaritilauksen ostettujen haalarien pohjalta. 

Tutorprojektin kampusralli 4.9. 

Vaasa yliopiston fuksit pääsivät tutustumaan yliopistolla toimiviin järjestöihin 

Kampusrallissa. Hallinnoijat viihdyttivät fukseja rastilla, jossa oli tarkoitus yhdistää 

ministeri ja hänen korona-aikana sanomansa lausahdus. Rastia pitämässä olivat 

Vappu, Laura, Siiri, Lauri, Elmo, Maria ja Loviisa. 

Hallariaiset 10.9. 

Hallariaiset eli hallareiden omat kastajaiset järjestettiin perinteisesti Vaasan keskustan 

tuntumassa. Rasteja oli 8, joissa rastinpitäjinä olivat Halhallitus, SYY-Wasa, 

toimihenkilöitä ja vanhempia opiskelijoita. Tapahtuma oli onnistunut ja fukseilla oli 

hauskaa, vaikka sää olikin kehno. 

Hallituksen iltakoulu 12.9. 

Iltakoulussa keskusteltiin muun muassa hallituslaisten tapahtumalippujen hinnoista ja 

syksyn tapahtumista sekä Beer Pong -pöydän hankinnasta H-Pongiin. 

Tutorprojektin olympialaiset 13.9. 

Olympialaiset järjestettiin Onkilahden puiston ympäristössä. Hallinnoijien rastilla 

tehtävänä oli perinteinen munajuoksu, joka oli oikein tykätty rasti. Hallituksesta 

paikalla olivat Vappu, Laura, Siiri, Pinja, Loviisa, Maria, Elmo ja Lauri. 

Hallarit hikoilee: Pihapelit 14.9. 

Vuoden ensimmäinen livehikoilu ja syksyn ensimmäinen hikoilu järjestettiin 

kampuksella pelaillen sählyä ja futista. Hikoiluun osallistui 27 henkilöä ja osallistujia 

oli myös poikkitieteellisesti. 

Hallituksen kokous 17.9. 

• Päätettiin ostaa 50 kpl laulukirjoja VYY:ltä. 

• Päätettiin syyskuun kahvihetken budjetiksi 10 euroa. 

• Päätettiin jakaa Contact Forumista voitettuja kahveja kahvihetkessä. 

• Päätettiin järjestää peli-ilta alustavasti 30.9. Amarillossa. 

• Päätettiin järjestää Hallintoa hallareille -tilaisuus 11.10. kampuksella. 
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• Päätettiin kysyä virkaanastujaisten järjestämistä Fontanasta, koska Törstiin kapasiteetti ei 

riitä tapahtumaamme. Päätettiin kysyä Fontanalta uutta tapahtumapäivää. 

• Päätettiin järjestää vuoden 2020 fukseille sitsit tiistaina 19.10. 

• Päätettiin järjestää H-Pong 10.11. ja kysyä tilaa Domus Bothnicalla. 

• Päätettiin kysyä Oscar Mäkista H-Pongin juontajaksi. 

• Päätettiin hyväksyä HTP-sopimus sopimusmuutoksineen. 

• Päätettiin avata Hallintotieteilijäpäivien tiiminvetäjien ja tiimiläisten haku. 

• Päätettiin järjestää kehonhuoltokampanja yhdessä Esa Holkon kanssa. 

• Päätimme hyväksyä 85 uutta varsinaista jäsentä Hallinnoijat ry:n jäseniksi ja yhden uuden 

kannattajajäsenen. 

• Päätettiin tilata hupparit ja colleget Roachilta kilpailutuksen jälkeen. 

• Päätettiin avata collegeiden ja hupparien tilausmahdollisuus Kide.appiin viikolle 38. 

• Päätettiin järjestää collegesovitus syyskuun kahvihetken yhteydessä 21.9. klo 12—14.  

     Päätettiin postitusten hinnoiksi kangaskassille 4 €, tuotemyynnille 6 € ja 8 € tilausmäärästä 

riippuen. 
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Syyskuussa otettiin käyttöön tiedottajan muistilista, johon jokainen voi päivittää tiedottajalle 
tiedotettavaa. Loviisa selvitti Wasamoven, Kuntalehden ja Tiituksen välisten yhteistyösopimusten 
jatkon mahdollisuutta. Lisäksi syyskuussa osallistuttiin laajasti tutorprojektin tapahtumiin ja pyrittiin 
olemaan aktiivisesti näkyvillä fukseille. Syyskuussa hallitus myös virkistäytyi Niklaksen mökillä 
kahden yön ajan. 

Tutorprojektin kastajaiset 17.9. 

Olimme pitämässä rastia tutorprojektin kastajaisissa. Kastajaisten rastina toimi 

Biisikärpänen, jossa ryhmä jaettiin kahteen joukkueeseen ja heidän piti keksiä niin 

pitkään lauluja annetusta kategoriasta, joka heille annettiin. Rasti oli tykätty ja 

tapahtuma sujui hyvin. Rastia pitämässä hallituksesta olivat Vappu, Laura, Siiri, Maria, 

Pinja, Loviisa ja Elmo. 

Syyskuun kahvihetki 21.9. 

Syksyn ensimmäinen kahvihetki pidettiin ainejärjestökäytävän edustalla ulkona 
koronavirustilanteesta johtuen. Kahvihetken yhteydessä oli mahdollisuus sovittaa 
huppareita ja collegeita, ostaa haalarimerkkejä, kangaskasseja ja laulukirjoja sekä 
nauttia lämpimästä kahvista ja tarjoiltavista. Kahvihetkeen osallistui noin 40 henkilöä. 

Tutti x Hallarit -pesisottelu 27.9. 

Perinteinen Tutti vs. Hallinnoijat -pesisottelu järjestettiin Hietalahden 

pesäpallostadionilla ja tarjolla oli myös TEK:in tarjoamaa makkaraa. Wasa Catsit olivat 

tanssimassa ja luomassa pelitunnelmaa. Peli oli tiukka ja tällä kertaa hallarit veivät 

voiton matsista. 

Kaupunkisuunnistus CoMedian kanssa 28.9. 

Hallarit hikoili yhdessä CoMedian kanssa kaupunkisuunnistuksen merkeissä. Suunnistus 

järjestettiin CoMedian toimesta ja suunnistukselle oli hankittu ohjaaja. Suunnistus 

tapahtui Palosaaren ympäristössä, osallistujia oli mukavasti ja hikoilu sujui hyvin. 

Peli-ilta 30.9. 

Hallinnoijat järjestivät poikkitieteellisen peli-illan Amarillossa. Osallistujia oli yhteensä 

noin 50 ja tapahtuma oli tykätty. 

Syyskuussa tilattiin myös colleget ja hupparit collegemyynnin mukaisesti ja Ida osallistui 
koulutuksen kehittämisen kokoukseen ja pysyi yhteydessä muiden ainejärjestöjen kopojen, VYY:n ja 
VY:n kesken normaaliin opetusmalliin palaamisesta ja tapahtumien järjestämisestä. Syys-lokakuun 
vaihteessa julkaistiin myös jokaisesta hallituslaisesta esittely, jossa jokainen kertoi tarkemmin 
pestinsä sisällöstä. 
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LOKAKUU 

Lokakuussa järjestettiin paljon tapahtumia mm. kahdet sitsit ja kaksi hikoilua, jaettiin haalareita ja 

collegeita sekä tilattiin beerpong-pöytä H-Pongiin. Ida osallistui EVVK:hin, kopokokouksiin ja 

Student Forumeihin. Vappu osallistui aktiivisesti ainejärjestöjen puheenjohtajien kokouksiin sekä 

muihin mahdollisiin kokouksiin. Laura kokousti hallintotieteilijäpäivien suunnittelutiimin kanssa ja  

 

 

osallistui Peppi-asiantuntijaryhmän tapaamiseen. Lokakuussa Hallinnoijien hyvikset Maria ja Elmo 

osallistuivat VYY:n hyviskoulutukseen. 

Hallituksen kokous 1.10. 

• Päätettiin hyväksyä tulleet laskut ja kulukorvaukset. 

• Päätettiin myydä VYY:n laulukirjoja 7 euron hintaan. 

• Päätettiin, että hallitus maksaa jatkossa omissa tapahtumalipuissaan vain tapahtuman 

kiinteistä kuluista. Kiinteät kulut määräytyvät aina tapahtumakohtaisesti. 

• Päätettiin päättää yritysyhteistyö Tiituksen kanssa nykyisen sopimuskauden loppuun. 

• Päätettiin pitää lokakuun kahvihetki tiistaina 12.10. klo 12—14 kampuksella. 

• Päätettiin kahvihetken budjetiksi 10 euroa. 

• Päätettiin Pikkukakkossitsien jäsenlipun hinnaksi 13 € ja hallituslaisten lipun hinnaksi 

8,30 €.  Päätettiin kirjoittaa lipunmyynnin yhteyteen, että tapahtuma on suunnattu 

ensisijaisesti 2. vuoden opiskelijoille, mutta on avoin myös muille. 

• Päätettiin järjestää etäexcursio Hallintoakatemiaan 7.10. klo 14. 

• Päätettiin hyväksyä Tutin ja Hallinnoijien pesisottelusta kentän puolikas vuokra ja 

CoMedian ja Hallinnoijien suunnistuksen ohjaajan puolikas palkkio maksuun. 

• Päätettiin järjestää seuraava hikoilu joko 15.10. tai 13.10. riippuen siitä miten keilaradat 

saadaan varattua. 

• Päätettiin pitää yhdistyksen sääntömääräinen syyskokous maanantaina 29.11. klo 16.15. 

• Päätettiin, ettei lähdetä luomaan uutta haalarimerkkiä. 

• Päätettiiin Divide et impera -haasteen palkinnoksi joukkuepaikka H-Pongiin. 

• Päätettiin mennä edustamaan CoMedia ry:n, Justus ry:n, Tutti ry:n ja Warrantti ry:n 

vuosijuhlille. 

• Päätettiin myöntää hopeinen ansiomerkki nro 20 Aleksi Sandroosille. 

• Päätettiin ottaa kaikki halukkaat vaalimainokset vastaan. 

• Päätettiin poistaa Facebookista Google Forms -palautelomake. 

• Päätettiin lähtökohtaisesti järjestää pikkujoulusitsit 1.12. ja bilekauden päättäjäisten 

etkot 8.12. 
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Etäexcursio Hallintoakatemiaan 7.10. 

Järjestimme excursion Zoomin välityksellä Hallintoakatemiaan. Paikalla oli noin 20 

henkilöä hallitus mukaan lukien ja excursio oli oikein miellyttävä. 

Hallintoa hallareille 11.10. 

 

 

 

 

Järjestimme Hallintoa hallareille -tapahtuman Levån-auditoriossa ja osallistuminen oli 

mahdollista myös Zoomin välityksellä. Tapahtumassa fukseille kerrottiin toimijoista ja 

eri tavoista vaikuttaa kampuksella. 

Lokakuun kahvihetki 12.10. 

Lokakuun kahvihetki järjestettiin kampuksella ainejärjestökäytävän edustalla 

ulkotiloissa. Jaoimme kahvihetkessä juuri saapuneita haalareita ja myimme 

haalarimerkkejä, kangaskasseja ja laulukirjoja. Osallistujia oli noin 60 henkilöä. 

Järjestömessut 13.10. 

Hallinnoijat ry osallistui Mikä neuvoksi -hankkeen järjestämille järjestömessuille, jotka 

pidettiin Mathildan aulassa. Myimme messuilla haalarimerkkejä, laulukirjoja ja 

kangaskasseja. Myös haalareita oli mahdollista noutaa. Pisteellämme kävi mukavasti 

porukkaa ja myimme noin 100 haalarimerkkiä. 

Hallarit hikoilee: Keilaus 13.10. 

Hallarit hikoilivat keilauksen merkeissa Wasa Cinema Bowlingissa. Saimme hikoiluun 

Mikä Neuvoksi -hankkeelta rahoitusta ja osallistujia oli 36 henkilöä. 

Hallituksen kokous 14.10. 

• Päätettiin hyväksyä maksuun kulukorvaukset ja Tutille pesäpallokentän vuokra. 

• Päätettiin aloittaa ainejärjestömerkin myyminen 3 euron hintaan. 

• Päätettiin syksyn palautekyselyn ajankohdaksi viikot 44—45. 

• Päätettiin arpoa palautekyselyyn vastanneiden kesken myöhemmin päätettäviä 

palkintoja.  Päätettiin mainostaa someissamme edustajistovaaleissa ehdolla olevia 

hallintotieteiden opiskelijoita. 

• Päätettiin jatkaa Kuntalehden verkkoversion ilmaistilausta vuodella eteenpäin. 

• Päätettiin hyväksyä YKAn kanssa tehty sopimus 200 euron avustuksesta pelipöytään. 

 Päätettiin pyytää tarjousta PinPops Oy:ltä emalimukista, jossa toisella puolella on 

meidän logomme ja toisella puolella lukee Divide et impera. 

• Päätettiin pitää marraskuun kahvihetki keskiviikkona 10.11. klo 12—13. 
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• Päätettiin, että ei lähdetä järjestämään beerpong-turnausta Politivaksen kanssa tänä 

syksynä, mutta ilmoitetaan halukkuudesta järjestää tapahtuma ensi syksynä. 

• Päätettiin pitää kiitosilta toimijoille keskiviikkona 17.11. 

• Päätettiin järjestää seuraava hikoilu perjantaina 29.10. perinteistä strategoa pelaillen. 

• Päätettiin alustavasti collegeiden jakopäiväksi perjantain 22.10. klo 10—12. 

 

 

• Päätettiin Divide et impera -haasteen ajankohdaksi 21.—26.10. 

• Päätettiin, että jokainen maksaa vuosijuhlien edustuslipuista itse 100 € ja Hallinnoijat ry 

maksaa erotuksen ei-jäsenen normaalilipun hinnasta. 

• Päätettiin vuosijuhlalahjojen summaksi 30 € jokaisille vuosijuhlille.  Päätettiin pitää 

hallituksen iltakoulu sunnuntaina 7.11. klo 17. 

Virkaanastujaiset 18.10. 

Perinteiset Virkaanastujaiset järjestettiin tänä vuonna yhteistyökumppani Fontana clubin 

tiloissa. Hienossa tapahtumassa uudet fuksit vannoivat virkavalan. Puhujana oli 

aluetieteen yliopistonlehtori Ilkka Luoto, hallituksen puheenjohtaja Vappu Vuori ja 

SYYWasalta tervehdyksen toi yhdistyksen puheenjohtaja Heidi Nurmi. 

Pikkukakkossitsit 19.10. 

Järjestimme Pikkukakkossitsit Domus Bothnicalla. Teemana oli lastenohjelmat. Sitsit 

olivat ensimmäiset livesitsit korona-ajan jälkeen ja ne onnistuivat hyvin. Lippuja 

tapahtumaan myytiin 130. 

Hallarit hikoilee 6.10. 

Hallarit hikoili luonnon helmassa makkaraa nauttien. Tapahtuma oli tykätty ja osallistujia 

oli 29. 

Collegeiden jako 22.10. 

Jaoimme collegeita Halhuoneelta klo 10—12 ja suurin osa collegeista noudettiin. 

Lokakuussa Vappu osallistui kampuskehityksen tapaamiseen, Laura osallistui 

Peppiasiantuntijaryhmän tapaamiseen ja Ida kommentoi yliopiston koulutuskehikkoa yhdessä 

muiden koulutuspoliittisten vastaavien kanssa. 
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Hallituksen kokous 26.10. 

• Päätettiin, että hallitus ja projektijaosto pääsevät H-Pongiin ilmaiseksi, koska tapahtumaa 

on tarkoitus kasvattaa entisestään tulevaisuudessa ja tapahtuma työllistää hallituslaisia ja 

jaostoa kokonaisvaltaisesti koko illan. Päätettiin ehdottaa samaa myös tulevalle 

hallitukselle.  Päätettiin myydä H-Pongin jatkolippuja myös ennakkoon. Päätettiin 

lippujen hinnaksi 2 € ennakkoon ja 5 € ovelta, kummankin lipun hintaan lisätään vielä 

narikka 3 €. 

• Päätettiin marraskuun kahvihetken budjetiksi 15 euroa. 

• Päätettiin pitää projektijaoston pubi-ilta Törstissä joko 23.11. tai 16.11. 

• Päätettiin ostaa palautekyselyn arvontapalkinnoiksi kaksi 20 euron lahjakorttia Keskolle, 

mikäli emme saa lahjakortteja yhteistyön kautta. 

• Päätettiin jakaa noutamattomia collegeita ja huppareita 26.10. Halhuoneelta ja että 

seuraava tilaisuus noutaa collegeita on kahvihetkessä. 

• Päätettiin poistaa vanha Kide.appiin tuotu jäsenrekisteri kokonaan Kide.appista, sillä 

tuodusta jäsenrekisteristä ei ole mahdollista poistaa vain osaa jäsenistä, eli esimerkiksi 

ennen vuotta 2015 liittyneitä jäseniä. (14. Kokouksessa 31.8. päätetty poistaa ennen 2015 

liittyneiden jäsenten tiedot Kide.appistä. Jäsenrekisteri päätetty tuoda Kide.appiin 4. 

kokouksessa 1.3.) 

• Päätettiin jättää Kide.appiin vain tällä hetkellä jäsenyyden aktivoineet jäsenet sekä vuonna 

2020 ja 2021 liittyneet jäsenet. 

• Päätettiin säilyttää vanha Excel-jäsenrekisteri, josta sihteeri poistaa vuosittain vanhentuvat 

jäsenyydet, kunnes kaikki jäsenyydet löytyvät vain Kide.appista. 

• Päätettiin, että jos ennen Kide.appiä liittynyt jäsen haluaa aktivoida jäsenyytensä 

Kide.appissa, sihteeri tarkistaa jäsenyyden voimassaolon Excelistä ja lisää jäsenyyden 

manuaalisesti Kide.appiin. (6. Kokouksessa 29.3. päätetty aktivoida kaikkien vuoden 2016 

jälkeen liittyneiden jäsenten jäsenyydet Kide.appiin. Tämä ei ole mahdollista, kuin 

manuaalisesti ja ottamalla jokaiseen jäseneen yhteyttä erikseen.)  Päätettiin pitää uuden 

hallituksen perehdytys tiistaina 30.11. klo 18—20. 

• Päätettiin tarjota osallistumismahdollisuus syyskokoukseen Levån-salissa ja Zoomin 

välityksellä. Jäsenet saavat äänestää sekä lippuäänestyksellä että Zoomin kautta. 

 

 



23(35) 

 

 

Haalari-sitsit 27.10. 

Hallinnoijat Ry järjesti juhlatila Cantaressa perinteiset haalarisitsit, jotka oli suunnattu 

etenkin uusille fukseille. Sitsit sujuivat hyvin ja niiden jälkeen juhlinta jatkui Teatrossa 

VYY:n haalaribileissä. 

Hallarit hikoilee: Stratego 29.10. 

Hallarit hikoiilivat perinteisen strategon merkeissä kaupunginsairaalan läheisessä 

metsässä. Stratego oli jälleen kerran erittäin pidetty aktiviteetti ja hikoilussa saatiin 

aikaiseksi tiukka kisailu. 

MARRASKUU 

Marraskuussa syksyn palautekysely oli auki jäsenistölle kaksi viikkoa ja hallitushaku vuodelle 2022 

aukesi. Hallinnoijat juhlivat 38-vuotis synttäreitään cocktailtilaisuuden merkeissä ja hallituslaisia oli 

edustamassa muiden ainejärjestöjen vuosijuhlilla. Marraskuussa järjestettiin myös legendaarinen 

HPong sekä hikoiltiin yhdessä CoMedian kanssa. Hallituksella oli myös iltakoulu, jossa suunniteltiin 

tulevaa vuotta. 

Hallinnoijat ry 38 v. Cocktailtilaisuus 5.11. 

Hallinnoijat ry juhlisti syntymäpäiviään cocktailtilaisuuden merkeissä Sky barissa. 

Tapahtumassa jaettiin ansiomerkit myös vuodelta 2020, kuultiin tervehdyksiä 

kutsuvierailta sekä Hallinnoijien puheenjohtaja Vappu Vuoren, hallintotieteiden 

opiskelija Henri Miettisen ja VYY-kummi Wiktoria Ripatin puheet. Illan lopuksi 

esiintyi duo 1 10. Tapahtuma oli erittäin tunnelmallinen ja pidetty. 

Hallituksen iltakoulu 7.11. 

Hallitus piti vuoden viimeisen iltakoulun, jossa keskusteltiin syyskokouksen 
järjestelyistä, meneillään olevasta hallitushausta ja loppuvuoden sekä tulevan vuoden 
toiminnasta. 

Hallarit & CoMedia hikoilee: Sähly 

Hallarit hikoilivat yhdessä CoMedian kanssa tulevien C-sählyjen valossa sählyä 

pelaillen. Tapahtuman järjestäminen oli meidän vastuullamme ja osallistujia oli vajaa 

40. Pelit sujuivat vauhdikkaissa tunnelmissa ja onnistuneesti. 

Marraskuun kahvihetki 10.11. 

Kuukauden kahvihetkessä hallituslaiset pääsivät kertomaan omasta pestistään 

hallituksessa ja samalla jäsenistö sai ostaa ainejärjestönauhaa tuleville 

vuosijuhlille. Kahvihetki voitiin järjestää ensimmäistä kertaa kuluneena vuonna 
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Halhuoneella ja sekä vuoden 2020 että 2021 fuksit pääsivät Halhuoneelle ensi kertaa! 

H-Pong 10.11. 

Vuoden 2020 H-Pong järjestettiin vihdoin ja viimein koronatilanteen salliessa vuoden 

2021 syksyllä! Tapahtuma sujui todella hyvin ja osallistujia oli yhteensä noin 150 

henkilöä. Viralliset H-Pongin jatkot järjestettiin yhteistyökumppanimme Fontana 

clubin tiloissa. 

Hallituksen kokous 11.11. 

• Päätettiin jättää akateemisen lipun hankinta seuraavan hallituksen hoidettavaksi. 

• Päätettiin tilata 100 kpl Hallinnoijat-logolla varustettuja tarroja StickerAppilta. 

• Päätettiin tilata 50 kpl emalimukeja kaksipuolisella painatuksella Tikkola.fi -yritykseltä. 

• Päätettiin aloittaa beerpong-pöydän vuokraaminen ensi vuoden puolella. 

• Päätettiin antaa vuoden toimijoille vain sähköiset todistukset. 

• Päätettiin jättää projektijaoston pubi-ilta järjestämättä. 

• Päätettiin järjestää jäsenistölle drop-in kyselymahdollisuus hallitustoiminnasta torstaina 

25.11. klo 10-12 Haihuoneella. 

• Päätettiin antaa pikkujouluissa jaettavista titteleistä sekä paperiset että sähköiset diplomit. 

• Päätettiin pikkujoulusitsien teemaksi risteily. 

• Päätettiin avata hakuun seuraava hallituskokoonpano: Puheenjohtaja, sihteeri, 

rahastonhoitaja, koulutuspoliittinen vastaava, yrityssuhdevastaava, 2 tiedottaja- ja 

somevastaavaa ja 3 projektivastaavaa. Projektivastaavista yksi (1) on päävastuussa 

kulttuuritapahtumista (työelämä, hyvinvointi ja liikunta) ja kaksi (2) päävastuussa muista 

tapahtumista (mm. sitsit, peli-illat ja muut hupitapahtumat). Lisäksi johonkin pestiin 

liitetään varapuheenjohtajan pesti, jota voi myös hakea. 

• Päätettiin avata haku myös projektijaostolle ja yrityssuhdetoimihenkilölle, jotka valitaan 

myös syyskokouksessa. 

• Päätettiin myöntää jaostolaisille ja toimihenkilölle oikeus osallistua hallituksen kokouksiin 

sekä etuosto-oikeus Hallinnoijien tapahtumiin. 

• Päätettiin myöntää puhe- ja läsnäolo-oikeus Wiktoria Ripatille syyskokoukseen. 

• Päätettiin hallintotieteiden opetushenkilökunnan tapaamisen ajankohdaksi perjantai 10.12. 

klo 12-14. 

• Päätettiin seuraavan hikoilun teemaksi jooga. 

• Päätettiin tilata uudet hikoilumerkit Promlerilta. 
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• Päätettiin ottaa ainejärjestönauhan merkkiohjemuutos kohdaksi syyskokouksessa. 

CoMedia ry:n 30 v. vuosijuhlat 12.11. 

Hallinnoijilta oli edustamassa CoMedian vuosijuhlilla Ida ja Laura ja he veivät 

onnittelutervehdyksemme CoMedialle. Myös Vappu, Siiri, Pinja, Niklas ja 

Elmo osallistuivat CoMedian vuosijuhlille. 

Justus ry:n 30 v. vuosijuhlat 13.11. 
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Loviisa ja Pinja veivät onnittelutervehdyksen 30-vuotiaalle Justus ry:lle. 

Toimijoiden kiitosilta 17.11. 

Järjestimme toimijoillemme kiitosillan Penthouse Vaasan tiloissa. Kutsuimme 

kiitosiltaan kaikki vuoden 2021 toimijat, joita olivat tutorit, projekti- ja 

yrityssuhdejaostolaiset, oppiainevastaavat, cocktailtilaisuuden vastaavat sekä 

nettisivutoimihenkilö. Kiitosilta oli rento kiitostilaisuus, jossa oli tarjolla pitsaa ja 

herkkuja sekä mahdollisuus saunoa ja pelata beerpongia. 

Tutti ry:n 30 & 31 v. vuosijuhlat 19.11. 

Hallinnoijilta onnittelutervehdyksen 30- ja 31-vuotiaalle Tutille veivät Vappu ja Niklas. 

Myös Laura, Ida, Siiri, ja Elmo osallistuivat Tutin vuosijuhlille. 

Hallituksen kokous 25.11. 

• Päätettiin hyväksyä WasaMoven kanssa solmittu yhteistyösopimus. 

• Päätettiin, että Elmo on yhteydessä Promleriin, jonka jälkeen päätetään, tilataanko 

pikkujoulusitseille haalarimerkkejä. Jos tilataan, päätettiin samalla tilata myös valtion 

piikkiin -haalarimerkkejä lisää. 

• Päätettiin pikkujoulusitsien tittelien saajat. 

• Päätettiin antaa tittelien saajille pienet palkinnot Hallinnoijien yleisestä budjetista eikä 

sitsibudjetista. 

• Päätettiin, että emme järjestä bilekauden päättäjäisten etkoja, vaikka järjestöjen kiitosilta 

peruttiinkin. 

• Päätettiin järjestää joulukuun glögihetki keskiviikkona 8.12. klo 12—14.  Päätettiin 

syyskokouksen ääntenlaskijoiksi Laura Koivisto ja Siiri Lehtinen. 

• Päätettiin ostaa uusille hallituslaisille ruusut. 

• Päätettiin ehdottaa syyskokouksessa nauha- ja merkkiohjesäännön muuttamista 

sukupuolineutraaliksi. 

• Päätettiin hankkia vuoden 2021 toiminnantarkastajille kiitospullot. 

• Päätettiin järjestää seuraava hikoilu perjantaina 3.12. WasaMovella joogan merkeissä. 

Päätettiin hikoilun hinnaksi 3 euroa per henkilö. 

Kysy hallitukselta -drop-in 25.11. 

Järjestettiin HalHuoneella matalankynnyksen kyselyhetki, jossa esimerkiksi 

hallitustoiminnasta kiinnostuneet saivat kysellä vuoden 2021 hallituslaisilta 

hallitustoiminnasta. HalHuoneella oli mukavasti porukkaa ja rento tunnelma. 
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Hallinnoijat ry:n sääntömääräinen syyskokous 29.11. 

 

Hallituksen sihteeri Pinja Tervonen esitteli vuoden 2021 

osavuositoimintakertomuksen. Hallituksen puheenjohtaja Vappu Vuori esitteli vuoden 

2022 toimintasuunnitelman, ja rahastonhoitaja Lauri Suojanen esitteli vuoden 2022 

talousarvion. Osavuositoimintakertomus ja talousarvio hyväksyttiin sellaisenaan ja 

toimintasuunnitelmaan tehtiin lisäys kokouksiin liittyvien keskeisten asiakirjojen 

lisäämisestä nettisivuille kokouspöytäkirjojen tapaan. Syyskokouksessa Henri Miettinen 

esitti ponsiehdotuksen, joka hyväksyttiin. 

 

Kokouksessa päätettiin äänestyksen jälkeen vuoden 2022 hallituksen puheenjohtajaksi 
Elmo Paloniemi, ja muiksi hallituksen jäseniksi Jaakko Rantamäki, Niklas Gummerus, 
Lauri Suojanen, Emilia Koskelainen, Laura Karppinen, Nea 
Miettinen, Rina Nahari, Miika Vakkilainen ja Sonja Roos. Valittiin projektijaostoon 
Mariela Krokfors ja Iida Karevesi ja päätettiin, että vuoden 2022 hallitus avaa 
täydennyshaun projektijaostoon. Valittiin yrityssuhdetoimihenkilöksi Loviisa Rantala. 
Päätettiin hyväksyä nauha- ja merkkiohjesääntöön muutos säännön 
sukupuolineutraaliin muotoiluun. Hyväksyttiin äänestyksen jälkeen, että jatkossa 
nauha- ja merkkiohjesääntöä voi muuttaa Hallinnoijien hallituksen päätöksellä, asiasta 

 

jätettiin myös eriävä mielipide. 

Uuden hallituksen yleisperehdytys 30.11. 

Perehdytimme uudet hallituslaiset yleisesti Hallinnoijien toimintaan. 

 

JOULUKUU 

Joulukuun aikana Vappu tapasi rehtoraattia ja kokousti ainejärjestön puheenjohtajien kanssa. Elmo 

osallistui VYY:n järjestötapaamiseen sekä uutena puheenjohtajana ainejärjestöjen puheenjohtajien 

tapaamiseen. Osallistuimme VYY:n itsenäisyyspäivän soihtukulkueeseen ja sidosryhmäglögeille. 

Lisäksi tapasimme henkilökunnan kanssa kuluneen vuoden sekä palautekyselyn tiimoilta. 

Järjestimme pikkujoulusitsit ja joulukuun glögihetken. Hallituslaiset kirjoittivat testamentit uusille 

toimijoille ja kaikki myös siivosivat tiedostonsa vanhoista asiakirjoista tietosuojan mukaisesti. 

Pikkujoulusitsit 1.12. 

Perinteiset pikkujoulusitsit järjestettiin Domus Bothnicalla risteilyteemalla. Sitseille sai 

tuoda vapaaehtoisesti pienen lahjan ja joulupukki piipahti jakamassa lahjat. Lisäksi 

sitseillä jaettiin vuoden tittelit ja uusi hallitus esittäytyi. 

Hallarit hikoilee: Jooga 3.12. 

Hikoiltiin joogan parissa WasaMovella. Lipun hinta oli 3 euroa. 

VYY:n soihtukulkue 6.12. 
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Hallinnoijat osallistui VYY:n perinteiseen itsenäisyyspäivän soihtukulkueeseen. 

Hallituslaisista kulkueeseen osallistuivat Elmo, Niklas, Vappu ja Loviisa. 

Joulukuun glögihetki 8.12. 

Järjestimme vuoden viimeisen kahvihetken glögihetken merkeissä HalHuoneella. 

Osallistujia oli runsaasti, noin 50—60 henkilöä. Glögihetkessä myytiin uusia 

emalimukeja ja tarroja menestyksekkäästi. Tarjolla oli glögiä ja pipareita. 

Hallituksen kokous 14.12. 

• Päätettiin, että Lauri maksaa kaikki loppuvuoden aikana tulevat laskut ja ostaa sovitut 

vuosijuhlalahjat. 

• Päätettiin, että Lauri ostaa toiminnantarkastajien pullot vielä vuoden 2021 aikana. 

• Päätettiin varata ensi vuoden budjetista 20 euroa H-Pongin pokaalin kaiverrusta varten. 

• Päätettiin avata projektijaoston lisähaku ajalle 14.1.-31.1.2022. 

• Päätettiin olla yhteydessä ainejärjestöihin vielä verenluovutuskilpailun tuloksista ja mikäli 

voitimme kilpailun, maksamme 100 euron lahjoituksen Nyyti ry:lle. Asiasta jätettiin eriävä 

mielipide, sillä jos kaikki ainejärjestöt eivät vastaa, ei voittaja ole selvillä. 

• Päätettiin päivittää jäsenyyden kestoksi 7 vuotta myös nettisivuille. 

• Päätettiin jättää hikoilujen osallistumistiedot vuodesta 2020 alkaen tietojen omavalvontaan 

ja aloittaa hikoilumerkin keräämisen nollaus vasta ensi syksynä. 

• Päätettiin julkaista hallituksen kiitoskuva ja Veriryhmäkilpailun voittojulkaisu, jos saamme 

tiedot ajoissa muilta ainejärjestöiltä. 

Toimintakertomuksen 2021 laati 
 

_____________________ 

Pinja Tervonen 



 

 


